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www.melongatan.se 
 
MELONGATANS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  PROTOKOLL 5 

 
Art Styrelsemöte 
 
Plats Förskolan Melongatan 3 
 
Tid 2023-04-25 kl. 18.00 
 
Närvarande:   Roger Skymne   
  Klas Olsson 
  Nils Hansson 

Åsa Hagser 
Tommy Larsson 
Daniel Adler 
 

Frånvarande: Sandra Sjöholm 
 
Kvartersombud: 
By1: William Amsjö Mg 149 
By2: MG173 ej närvarande, repr. av Roger och Klas från styrelsen.  
By3: Mattias Näslund Mg71 
By4: Linda Alfredsson Mg95 
By5: Birgitta Andersson Mg49 
By6: Sebastian Connant Mg23 
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Med kvartersombud 
Förslag diskuterades by 6 att fylla sandlådan med flis likt by 4. Byn återkommer efter 
städdagen eller vid nästa möte med kvartersombud.  
Fika står inte med på kallelsen till städdagen längre, men det ska komma tillbaka. Ok för 
kvartersombuden att köpa fika och komma med kvitto till Tommy i styrelsen. 
Fråga kring hur vi ska hantera partytälten. Kan hela samfälligheten dela på dem så vi 
inte till slut har 6 tält i förrådet. 
Belysning lekplats by 4, vi kollar på hur det kan göras. Byn återkommer kring hur 
intresset ser ut. Någon som har något emot det i byn? 
Fiberinstallatören siktar på att installation ska vara klart detta halvåret, grävning pågår. 
Men lite osäkert. Leverantören kommer även återställa plattgångar och asfalt som är 
grävt.  
 
Styrelsemöte 
 
Avloppen 
Ska vi gå ut med information alternativt göra någon upphandling? Förslag att kombinera 
information med något erbjudande: Tommy kollar på upphandling, tex med Göteborgs 
spolservice. 
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Elprisavtal 
Vi kollar på detta på nästa möte, tanken att vi tecknar nytt 1-2 årigt avtal med lägsta 

priset. 
 
Maillista 
Daniel kika på hur vi ska göra utskick för att slippa fastna i spam-filter samt lägga in länk 
till att anmäla sig (https://forms.office.com/e/0SFfVUK7RX).  
 
Information till hemsidan 
Fiberinstallatören är i slutfasen, grävning pågår till anslutningspunkt. Leverantören 
kommer att återställa plattgångar, gräsytor och asfalt som är grävt. 
20% för medlemmar på Beijer. 
Ta bort gammal fiberinfo och elbilsinfo. 
 
Skällande hundar 
Ska vi uppdatera trivselråden med avseende på hundar som skäller? Påpekande från 
grannar att hundar stör.  
 
Övrigt 
Några återstående betalningar. Tommy delar ut påminnelser. 
 
 
Nästa styrelsemöte ändras till 7/6 - Tisdag vecka 23  kl 19:00 i förskolan,  Melongatan 3. 
Tommy tar med fika. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Klas Olsson 
  
Justerat Tommy  
 
 
Roger Skymne  
 

https://forms.office.com/e/0SFfVUK7RX

